
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 7/2021 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 113/2021                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση καταρχήν τέλεσης των πολιτικών 

γάμων στον Δήμο Βέροιας, χωρίς την 

καταβολή του αντιστοίχου τέλους, κατά τον 

μήνα Μάρτιο κάθε έτους 

 

Σήμερα 24 Μαΐου του έτους 2021 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε 

διά τηλεδιάσκεψης σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 20-05-2021 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 

Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019, της υπ’ αριθ. Δ1α/ΓΠ.οικ. 3060 ΚΥΑ 

(ΦΕΚ Β΄ 89/16-1-2021) και της υπ’ αριθ. 60249/22-9-2020 εγκυκλίου του Υπ.Εσωτερικών. 

Διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 

συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 

Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 

Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 

Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 

15)Λ.Ασλανίδης, 16)Γ.Μπατσαρά, 17) Σ. Τζήμα, 18) 

Ε.Κελεσίδης, 19)Κ.Βασιλειάδης, 20) Κ.Παλουκίδης, 21) 

Δ.Πυρινός, 22)Χ.Τσιούντας,  23) Π.Παυλίδης, 24) Μ. 

Σουμελίδης, 25) Γ.Μιχαηλίδης, 26) Ν.Αγγέλου, 27) 

Β.Στεφανόπουλος, 28) Α.Μαρκούλης, 29) Κ.Τροχόπουλος, 

30)Κ.Θεοδωρίδης, 31) Α.Συμεωνίδου, 32)Δ.Τσανακτσίδης, 33) 

Δ.Ράλλη, 34) Γ.Μελιόπουλος. 

Ν.Λαζόπουλος, Χ.Κελεσίδης, 

Γ.Γουλτίδης, Σ.Στουγιάννος, 

Π.Μουχτάρη, Γ.Δεμερτζίδης, 

Ι.Τσαναξίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 

Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 

Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, 

Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, Η.Καραμήτσος 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, 

Κ.Θεοδωρίδης και προσήλθε ο κ. Λ.Ασλανίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 110/2021 αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 112/2021 αποχώρησε ο κ. Β.Λυκοστράτης 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ 113/2021 προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 12-5-2021 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τουρισμού Βασιλείου 

Λυκοστράτη, που έχει ως εξής: 

Το φαινόμενο των ανθισμένων ροδακινιών άρχισε να αποκτά τουριστική διάσταση και να 

αποτελεί πόλο έλξης για τους επισκέπτες εδώ και λίγα χρόνια και μπήκε για τα καλά στην 

τουριστική πραγματικότητα του Δήμου Βέροιας. Πλέον, αποτελεί ένα πολύ σημαντικό αξιοθέατο 

και ένα νέο τουριστικό προϊόν που προβάλει τον τόπο μας, σε παγκόσμιο μάλιστα επίπεδο, μετά 

και τα ρεπορτάζ και τα αφιερώματα των National Geographic και Reuters. Από τις διαστάσεις που 

έχει πάρει αλλά και από τα πολύ ενθαρρυντικά  μηνύματα που λαμβάνουμε, αντιλαμβάνεται 

κανείς πως οι προοπτικές που ανοίγονται είναι πολύ μεγάλες. 

Ο κάμπος της Βέροιας αποτελεί πηγή ζωής και ανάπτυξης για την τοπική κοινωνία. Η 

διεξαγωγή γάμων και άλλων κοινωνικών εκδηλώσεων αποτελούν για το Δήμο Βέροιας ένα 

σημαντικό άξονα που προσπαθούμε μεθοδικά να αναπτύξουμε. Με τις Ανθισμένες Ροδακινιές 

αποκτάμε ακόμη ένα πολύ σημαντικό συγκριτικό πλεονέκτημα προς την κατεύθυνση αυτή. Προς 

το σκοπό αυτόν, βρισκόμαστε σε στενή συνεργασία με ιδιωτικούς φορείς της πόλης μας, για τη 

δημιουργία ενός οργανωμένου πακέτου για την τέλεση γάμων και κοινωνικών εκδηλώσεων με 

κυρίαρχο θέμα τις ανθισμένες ροδακινιές, το οποίο εμείς, ως Τμήμα Τουρισμού του Δήμου 

Βέροιας, θα το προωθήσουμε, μέσω των κατάλληλων καναλιών marketing, στους εξειδικευμένους 

Διοργανωτές Γάμων. Ήδη, από όσο γνωρίζουμε, έχουν λάβει χώρα οι πρώτες κοινωνικές 

εκδηλώσεις αλλά και φωτογραφίσεις με φόντο τον ανθισμένο κάμπο της Βέροιας. Με την έκταση 

που έχει πάρει το φαινόμενο με τις φωτογραφίσεις, τις εκδηλώσεις και τα αφιερώματα, πλέον το 

ενδιαφέρον έχει ξεφύγει από τα στενά γεωγραφικά μας όρια. Θεωρούμε πως με το τέλος της 

πανδημίας και την επάνοδο των ελεύθερων μετακινήσεων, η περιοχή μας θα αποτελεί προορισμό 

τέλεσης κοινωνικών εκδηλώσεων και θα προσελκύει ζευγάρια από το εσωτερικό και από το 

εξωτερικό. 

Κατόπιν των ανωτέρω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να προβεί σε καταρχήν 

έγκριση για την τέλεση των πολιτικών γάμων ατελώς κατά το μήνα Μάρτιο κάθε έτους, οπότε το 

φαινόμενο βρίσκεται στην κορύφωσή του, ως ένα συμβολικό κίνητρο προς την κατεύθυνση 

αυτήν. 

Σε περίπτωση έγκρισης, η αρμόδια οικονομική υπηρεσία θα εισηγηθεί στη συνέχεια, προς 

την οικονομική επιτροπή, την τροποποίηση της κανονιστικής απόφασης, όπου προβλέπεται η 

καταβολή του σχετικού τέλους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παυλίδης: Πόσοι γάμοι έγιναν φέτος κατά τον μήνα Μάρτιο; Έχουμε στοιχεία; 

Δήμαρχος: Ο μέγιστος αριθμός γάμων δεν ξεπερνά τους 12 κάθε μήνα, έως 3 κάθε Πέμπτη 

Παυλίδης: Τι κέρδος θα έχει ο Δήμος από κάτι τέτοιο; 

Τσανακτσίδης: Πόσο είναι το τέλος προς τον Δήμο για κάθε γάμο; Μήπως όλο αυτό 

λειτουργήσει αρνητικά στη σχέση με την εκκλησία για πνευματικούς κι οικονομικούς λόγους; 

Εμένα μου ακούγεται ωραίο, όμως πρέπει να εξετάσουμε όλες τις παραμέτρους. Φυσικά 

και θέλουμε τουρισμό, να γίνει ο Δήμος εξωστρεφής. Αφού παλεύουμε να φέρουμε τουρίστες σε 

μια πόλη με τόσα μνημεία, ας έρθουν τουλάχιστον οι τουρίστες για τις ροδακινιές. 

Δήμαρχος: Αυτό αποτελεί πρόταση του τμήματος απασχόλησης και τουρισμού του 

Δήμου, προκειμένου να προσελκύσουμε κόσμο που υπό άλλες συνθήκες δεν θα ερχόταν στην 

Βέροια. Οι ανθισμένες ροδακινιές είναι ένα όμορφο θέαμα κάθε Μάρτιο, το τι θα καταφέρουμε 

δεν το γνωρίζουμε προς το παρόν, αλλά δεν είναι και κάτι κακό, είναι προς τη θετική κατεύθυνση. 

Μιχαηλίδης: Νομίζω ότι όλο αυτό είναι μια τελείως επιδερμική προσέγγιση της 

κατάστασης. Εκμεταλλευόμαστε το ωραίο τοπίο που διαμορφώνεται από τις ανθισμένες 

ροδακινιές, αλλά νομίζω ότι το βλέπουμε πολύ ρηχά κι επιδερμικά, είναι μια αποσπασματική 

λύση για να δώσουμε ατέλεια σε γάμους εκείνη την περίοδο, όταν μπορούμε αυτήν την περίοδο 

να την εκμεταλλευτούμε αλλιώς, αν θέλετε με ένα συνολικό πακέτο προβολής, στήριξης αυτής 
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της προσπάθειας και με ενδεχόμενη συνεργασία με άλλους φορείς. Είναι μια προσπάθεια που 

ξεκίνησε από τον Τουριστικό Όμιλο Βέροιας 

Θεωρώ ότι είναι μια επιδερμική προσέγγιση, προτείνω να αναβάλλουμε το θέμα και να το 

φέρουμε ξανά στο προσκήνιο «ντυμένο» με κάτι ακόμη, δεν είναι το ζήτημα να μην πληρώνουν 

τέλη τέλεσης γάμου. Έτσι όπως έρχεται το θέμα είναι σα να κάνουμε παροχολογία.  

Το θέμα μας δεν είναι αυτό, είναι ότι πρέπει να «ντύσουμε» αυτήν την κίνηση με άλλα 

στοιχεία, για να μπορέσουμε να προσεγγίσουμε κόσμο, όχι μόνο τον Μάρτιο, αλλά και τον 

Φεβρουάριο ή τον Απρίλιο. Επομένως πρέπει να δώσουμε μια μεγαλύτερη προβολή για το 

κερδίσει η πόλη. Δεν περιμένουμε περισσότερα από 5 ζευγάρια να έρθουν στη Βέροια για να 

παντρευτούν, μην είμαστε αφελείς. 

Παλουκίδης: Θεωρώ ότι τέλος είναι πολύ χαμηλό και με βρίσκει αντίθετο. Πρέπει το 

τέλος να αυξηθεί, από τη στιγμή που αυτή είναι η καλύτερη περίοδος τότε το προϊόν πρέπει να 

καταστεί ακριβότερο. 

Λυκοστράτης: Τελικά δεν μπορώ να καταλάβω, θέλουμε ή όχι τουρίστες; Ακούστηκε ότι 

δεν έχουμε τουρισμό όμως τα φαινόμενα απατούν. 

Αυτό που γινόταν, αν εξαιρέσουμε τη χρονιά της πανδημίας, είναι ότι είχαμε μια αύξηση 

στις διανυκτερεύσεις.  

Τι θέλουμε να πετύχουμε με αυτήν την πρόταση; Να έρθει κόσμος στην Βέροια. Ο Δήμος 

δεν εξαρτάται οικονομικά από αυτό το τέλος, αλλά πρέπει να δει και το σύνολο της αγοράς, η 

οποία θα κερδίσει μέσα από αυτές τις ενέργειες. Αυτοί που θα έρθουν στην πόλη και θα μείνουν 

θα βοηθήσουν στη λειτουργία της αγοράς με την κατανάλωση.  

Από εκεί και πέρα σκεφτείτε ότι όλοι αυτοί θα φύγουν από τη Βέροια με διάφορα 

αναμνηστικά (φωτογραφίες κλπ.) που θα τα δώσουν σε συγγενείς τους, αυτή είναι η δική μας 

διαφήμιση.  

Θέλουμε να έχουμε κόσμο, ο Δήμος δεν θα χάσει πολλά, εξάλλου λαμβάνουμε μια 

απόφαση που οποιαδήποτε στιγμή μπορούμε να ανακαλέσουμε. 

Εμείς ως Δήμος στηρίζουμε παράλληλα κι άλλες δράσεις για τις ανθισμένες ροδακινιές, 

δεν είναι η μοναδική. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τουρισμού Βασιλείου 

Λυκοστράτη; 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μιχαηλίδης, Κ.Παλουκίδης 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου τουρισμού Βασιλείου Λυκοστράτη ψήφισαν όλοι 

οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 12-5-2021 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τουρισμού Βασιλείου 

Λυκοστράτη. 

2.- Την υπ’ αριθ. 361/2020 απόφαση του Δ.Σ. 

3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Εγκρίνει την καταρχήν τέλεση των πολιτικών γάμων στον Δήμο Βέροιας, χωρίς την 

υποχρέωση καταβολής του αντιστοίχου τέλους από τους δύο συζύγους, κατά τον μήνα Μάρτιο 

κάθε έτους. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  113/2021 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

Μιχαήλ Σουμελίδης 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  

Β. Παπαδόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Β. Λυκοστράτης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Γ. Μπατσαρά     

Σ. Τζήμα     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Π. Παυλίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Χ. Κελεσίδης     

Ν. Αγγέλου     

Β. Στεφανόπουλος     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Κ. Θεοδωρίδης     

Α. Συμεωνίδου  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  7-6-2021 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Δ. Τσανακτσίδης 

Δ. Ράλλη 

Γ. Μελιόπουλος 
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